
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 4. 12. 2023

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Karel Mareš Správce bloku A SBA ✔

Luboš Jánský Správce bloku B SBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

Mário Alexy Zástupce správce bloku D ZSBD ✔

Petr Šohaj Správce bloku E SBE ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Pavel Píchal Správce Pod-O-Lab SL

Ivana Ferbasová Správce herních místností SHM

Michal Novák Zástupce správce Pod-O-Lab ZSL

Pavel Sillinger Zástupce správce Pod-O-Games ZGM

Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN

Jiří Halamka Správce Sudovny SUD

Juraj Pohoriljak Správce Deskoherny SD
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Ondřej Palička Zástupce správce bloku E ZSBE

Lukáš Pavljuk Zástupce správce Hudebny ZSH

Jiří Novotný Správce Hudebny SH

20:05 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu

20:07 Přichází Karel Čtvrtečka, Jiří Halamka a Juraj Pohoriljak. Počet lidí s hlasovacím právem: 9

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje aktualizovaný program schůze zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4. 12. 2023 ve 20:07.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 2: Schválení zápisu schůze představenstva 29. 10. 2023

20:10 Přichází Petr Šohaj, Ondřej Palička, Lukáš Pavljuk a Jiří Novotný. Počet lidí s hlasovacím právem: 10

Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 29. 10. 2023 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4. 12. 2023 ve 20:11.

𝞢:10, +:7, −:0, ±:3

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 3: Kolečko
Předseda
Stále probíhají jednání se SÚZ ČVUT o formulaci nájemních smluv klubových místností. Proběhla legislativní schůzka (viz bod č.9). V zasedací
místnosti klubu Pod-O-Lee proběhne 10. 12. Vánoční posezení pro aktivní členy a 12. 12. proběhne Parlament SU ČVUT. Kvalita úklidu
společných prostor je v řešení. Vedení kolejí Pod-O-Lee provádí pravidelné kontroly se zástupci samotné úklidové firmy.

Místopředseda
-
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Správce sítě
V serverovně bloku A byly zprovozněny elektrické rozvody a nainstalovány nové racky. O víkendu bude proveden přesun hlavní serverovny
z bloku F na A. SN žádá o výpomoc. V současné době probíhá optimalizace Wifi připojení.

Správce systémů
Proběhly úpravy práv v systému Hydra. Probíhají přípravy systémů na přesun hlavní serverovny. Pokračuje vývoj platebního systému na
kolejní festival Mezi Bloky.

Správce projektů
Byla zrušena FuckUp night pro malý počet vystupujících. Ve středu 6. 12. proběhne akce Podolský Mikuláš. SP prosí o potvrzení účasti, zatím
je počet nedostatečný. 13. 12. proběhne akce Podolské Vánoce.

Správce Pod-O-Gym
Probíhají poslední nákupy z aktuálního rozpočtu.

Správce bloku A
V 5. patře byla nainstalována nová AP. SBA řeší problém s kouřením na buňkách. Obyvatelé bloku si stěžují na nedostatek plotýnek.

Správce bloku B
Problém s kouřením na bloku se zlepšil po emailu od vedoucí kolejí. Stále pokračuje nedovolené využívání nouzového východu.

Správce bloku C
Kvalita úklidu na bloku kolísá.

Správce bloku D
Proběhlo zlepšení úklidu na bloku.

Správce bloku E
Proběhla oprava vstupních dveří. Proběhlo zlepšení úklidu na bloku. V druhém patře proběhla výměna mikrovlnné trouby.

Správce bloku F
Rekonstrukce kuchyňky probíhá pomaleji, než bylo očekáváno. Kvalita úklidu se nezlepšila ani po výměně uklízečky.

PR manažer
Byly vytvořeny propagační materiály pro Pod-O-Games.

HR manažer
-

Správce Čajovny
-

Správce Hudebny
Do hudebny byl umístěn počítač pro úpravu nahrávek.

Správce Deskoherny
Proběhl turnaj a další je naplánován.

Správce Kolárny
Byly nainstalovány nové bezpečnostní dveře. Proběhl úklid.
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Správce PC učebny
Bylo upraveno vedení účetnictví tiskárny.

Správce Pod-O-Lab
Byly nainstalovány hasicí přístroje. Vznikl seznam vybavení a proběhla inventarizace. Proběhne focení místnosti a aktualizace webu.

Správce Pod-O-Games
Proběhl turnaj v Just Dance.

Správce Pod-O-Film
-

Velitel Pod-O-Šerm
Probíhají večerní tréninky.

Vedoucí kolejní skupinky
-

Správce Sudovny
Porucha radiátoru je řešena s údržbou. Je nutné opravit stoly.

Správce herních místností
Byl jmenován nový správce herních místností Ivana Ferbasová (ID 9860).

Mezi Bloky
Probíhají pravidelné organizační schůze.

Bod č. 4: IP 8/2005 Pravidla pro využívání klubových uživatelských serverů
SN uvádí, že interní předpis IP 8/2005 není aktuální a je nutné ho přepracovat.

Usnesení č. 3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee ruší interní předpis IP 8/2005 Pravidla pro využívání klubových
uživatelských serverů bez náhrady .

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.
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Bod č. 5: Přeschválení rozpočtu na rok 2023
P prezentuje změny v rozpočtu na rok 2023. Probíhá debata nad změněnými položkami. Spoření klubu bylo zvýšeno na 600 000 Kč.

Usnesení č. 4: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Rozpočet 2023 - přeschváleno 4. 12. 2023 zaslaný
do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4. 12. 2023 ve 21:01..

𝞢:10, +:10, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 6: Rozpočet 2024
P prezentuje návrh nového rozpočtu pro rok 2024. O výši nájmů klubových místností se stále jedná. V návrhu rozpočtu je uvažována
nejhorší varianta. Představenstvo debatuje o jednotlivých sekcích rozpočtu.

Usnesení č. 5: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Rozpočet 2024 - schváleno 4. 12. 2023 zaslaný do
konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 4. 12. 2023 ve 21:54.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

22:00 Odchází Juraj Pohoriljak. Počet lidí s hlasovacím právem: 10
22:00 P vyhlašuje pauzu.
22:07 P ukončuje pauzu.

Bod č. 7: Volené a jmenované funkce a jejich povinnosti
MP upozorňuje, že většina funkcí stále nemá vytvořené popisy. Vzhledem k tomu, že jejich tvorbu žádala P již na minulé schůzi, žádá MP
rychlou nápravu. Dále je nutné, aby Správci místnosti vytvořili seznam vybavení místnosti, který bude základem pro inventuru. SS instruuje
správce místností, ať ho ohledně inventur kontaktují.

P otevírá debatu na téma registrací externistů do klubů, které provedli SH a ZSH, po zaslání emailu, které tyto registrace pozastavil. Dále
byla upozorněna na nedodržování provozního řádu hudebny. SH uvádí, že si nebyl vědom, že nemůže registrovat nové členy vzhledem k
tomu, že registrace prováděl během nástupu na kolej. Externí kapely také byly poučeny o nutnosti placení členství pro všechny členy
kapely. SBB uvádí, že u externích členů pozoruje nedodržování provozního řádu Hudebny (čtení čipu při vstupu apod.), registrace externistů
po zaslání zmiňovaného emailu je podle něho porušení pravidel. SN považuje registrace externistů před emailem jako šedou zónu,
registrace provedené po zaslání emailu jsou pak porušením pravidel. SBA upozorňuje, že SBB nenahlásil porušení provozního řádu SH a
ZSH, a že by se takové stížnosti měly řešit přímo se správci.. SBF se ptá na aktuální stav externích členů v Pod-O-Gym. P uvádí, že
Pod-O-Gym externisty nepřímá. ZSH uvádí, že registrace provedl on a potvrzuje, že email četl. Z emailu vyvodil, že omezení registrace
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externistů se bude teprve řešit. SN uvádí, že email lze sice považovat pouze za žádost, ale její porušení není správné. ZSH argumentuje, že
nebyl přítomen u žádné diskuze ohledně nepříjímání externistů do Hudebny. P uvádí, že diskuze proběhla se zástupci SÚZ během domluvy
smluv o nájmu. P uvádí, že bude nutné kontrolovat u členů, že jsou ubytování na koleji. SS upozorňuje na technické problémy spojené s
implementací systémů SÚZ. Představenstvo debatuje o možnostech nastavení externích členů v Hudebně. Výstupem diskuze je nutnost
další schůzky na toto téma.
P prosí o vyjádření představenstva k fungování SH a ZSH. SS uvádí, že je nutná lepší komunikace mezi P a SH (ZSH). SN vylučuje odvolání z
funkce, ale je nutné zlepšení komunikace a obecné zvýšení aktivity.
SBE navrhuje, aby bylo vydáno oficiální prohlášení v rámci klubu ohledně udělování členství externistům. SBD uvádí, že je dále nutné
vytvořit návod pro registrace externistů. SN navrhuje vydat oficiální prohlášení o zákazu přijímání externích členů a instruování televizorů.
Dále je nutné kontrolovat kolejenku při jakékoliv interakci člena klubu s televizory.

Usnesení č. 6: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee potvrzuje pravomoc registrovat do klubu výhradně pro SBX, ZSBX,
Televizory bloku X, SS, ZSS, SN, ZSN, P a MP, pokud nebude stanoveno jinak.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Usnesení č. 7: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee pozastavuje udělování externích členství klubu Pod-O-Lee (tj. členství
pro osoby nebydlící na koleji Podolí).

𝞢:10, +:10, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

P navrhuje zrušení nařízení z důvodu neaktuálnosti.

Usnesení č. 8: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee ruší nařízení Předsedy vydaná do 4. 12. 2023.

𝞢:10, +:9, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 8: Přístupy, kamery, vystupování
P žádá, aby při vstupu do klubových místností a případné manipulaci s vybavením byl vždy upozorněn správce dané místnosti.
Proběhla legislativní schůzka (viz bod č. 9), kde byly řešeny přístupy ke kamerovému systému. Ke kamerám mají přístup pouze správce a
jeho zástupce. Delegovaní členové musí být schválení správcem kamerového systému (Předsedou). SN navrhuje vznik evidence přístupu k
daným kamerám. MP je pověřen tvorbou evidence.
P apeluje na zlepšení vystupování a chování aktivních členů klubu zejména při komunikaci s vedením a zaměstnanci kolejí.
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Bod č. 9: Informace ohledně legislativy
Proběhla legislativní schůzka. Vznikají návrhy na nové interní předpisy Hospodaření klubu Pod-O-Lee a Pravidla pro udělování trestů za
porušení předpisů (BANů). Dále vznikají návrhy na změny ve Stanovách kolejního klubu Pod-O-Lee a v interních předpisech Jmenované
funkce a jejich specifikace a Pravidla kamerového systému. P prezentuje jednotlivé návrhy a změny.
V Lednu je naplánována další schůzka. P apeluje na co nejvyšší účast, aby bylo podchyceno co nejvíce problémů.

Bod č. 10: Komunikační kanály klubu
P shrnuje debatu z minulých schůzí ohledně koncepce konference predstavenstvo@pod.cvut.cz. SS navrhuje bod odložit na příští schůzi
vzhledem k jeho nižší závažnosti a pokročilé hodině.

Bod č. 11: Různé
-

23:44 Předseda ukončuje schůzi
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Příloha 1
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Příloha 2
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